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Ilona Ilča Čechurová 

Další Hvězdou Kotvy je kormidelnice 

Kosatek – Ilča. Po loňském pátém místě 
v závodech ČPV v kategorii C2m, kterého 
dosáhla s Mourkem, se určitě bude letos 
snažit tento úspěch nejméně obhájit. A to by 
asi bez absolvování Čeňkárny bylo těžké. 

Ahoj Ilčo, letos jsi poprvé dala Čeňkárnu a 
to jak na kormidle deblovky, tak na kajaku. 

Jaký jsi měla pocit, když jsi poprvé viděla, 
co pojedeš? 

Chtělo se mi domů. 

No a když jsi sedala s Píďou na háčku do 
Pálavy před první jízdou – nebála ses? 

Bála jsem se, ale chtěla jsem to zkusit. A to 
bylo silnější. 
Vzpomínáš si ještě na své první seznámení s dvojkovou vodou před dvěma lety na 
ČPV Svratka pod Vírem? 

Jo vzpomínám, ani už nevím, jak jsme to dokázali s Rybkou sjet. Pamatuju si ale, že jsi 
tam na poslední peřeji na naši loď najel a cvakl nás.  

Týden po prvním tréninku na Čeňkárně jsi jela hned závody ČPV Otava 

s Mourkem. Jak se vám jelo? 

Jelo se mi už líp než týden předtím, 
protože jsem věděla, do čeho jdu a že to 
dáme. Pak jsme se cvakli před 
Roťákem, ale bylo to v pohodě. 
Co tě vedlo k tomu, že druhou jízdu 
po závodě jsi jela na kajaku? 

Čert mne přemlouval a povedlo se mu 
to. Nakonec se mi to ale líbilo. 
A co je lepší a u čeho zůstaneš – 

deblovka nebo kajak? 

Deblovka je lepší, zůstanu u ní, cítím se 

na ní líp. Kajak je ale taky dobrej. 
Tak díka za rozhovor a ať ti to jezdí… 

(S Ilčou rozmlouval Kaštan) 


